
Beantwoording Technische vragen raadsvoorstel Vaststellen Afvalstoffenheffing 2024 
 
Nr.  Fractie Vraag Antwoord 

1. T@B Afvalstoffenheffing:  
Waar zijn deze tarieven op gebaseerd?  

De tarieven zijn gebaseerd op de begroting van Waardlanden plus de kosten van onze 
eigen organisatie ( verband houdend met afvalinzameling) gedeeld door aantal 
huishoudens. De kosten van onze eigen organisatie betreffen onder meer 
kwijtschelding, personele inzet en kapitaallasten. 

2. T@B Tijdens het debat en besluit van 10 juni 2021 
is onze fractie toegezegd dat er data 
verzameld zouden worden en gedeeld om 
inzichtelijk te hebben wat het effect zou zijn 
van het afsluiten van de ondergrondse 
containers met een milieupas. Wat is er met 
deze data gedaan?  
 

Tijdens de implementatie is er actief gezocht naar mogelijkheden om inwoners inzicht 
te geven in het aantal ledigingen minicontainer of het aantal stortingen op de 
ondergrondse container. Helaas is dit niet gelukt om dit op een veilige manier in te 
richten. Wel kunnen wij melden dat de SVHW dit wel kan faciliteren. Inwoners kunnen 
straks inloggen (via DigiD) op de website van SVHW en daar het aantal ledigingen 
minicontainer of het aantal stortingen op de ondergrondse container inzien. 

3. T@B Inwoners gaan, na goedkeuring door de raad, 
op zijn vroegst op 15 december in de krant 
lezen wat de tarieven worden en we kunnen 
ons voorstellen dat inwoners schrikken van de 
stijging. Hoe gaat u dit uitleggen aan onze 
inwoners?  
 

Het voorgestelde vaste tarief is lager dan het huidige tarief, daarbovenop komt het 
gedifferentieerde tarief waar bewoners invloed op hebben.  
Inwoners die het afval goed scheiden zullen minder kwijt zijn aan afvalstoffenheffing als 
inwoners die minder goed scheiden. 
Bij de communicatie over de tarieven na de raadsvergadering zullen wij een aantal 
rekenvoorbeelden toevoegen wat de kosten zijn bij een aantal ledigingen of stortingen. 

4. T@B In de raadsvergadering van 7 november heeft 
de wethouder toegezegd om naast medisch 
afval ook een mogelijkheid te bieden om het 
weggooien van luiers te compenseren. 
Medisch afval wordt in de stukken vermeld, 
maar luiers zien we hier niet terug. Hoe zit 
dit?  
 

Op alle afvalbrengstations komen voorzieningen om luiers in te zamelen. Hiervoor 
worden speciale zakken beschikbaar gesteld die kunnen worden opgehaald bij de 
receptie van het gemeentehuis of bij het afvalbrengstation. Het beschikbaar stellen van 
de zakken en het inleveren op het afvalbrengstation is gratis. Uiteraard zullen wij de 
inwoners hierover informeren 



5. T@B Inwoners kunnen 3 keer per jaar kosteloos het 
afvalbrengstation (ABS) bezoeken. Wat is het 
tarief vanaf een 4e bezoek aan het ABS?  

Voor het storten van een beperkt aantal afvalstoffen moet bij een 4e bezoek een 
bedrag worden betaald. Onderstaand een overzicht  
 

 
 

6. PvdA Het bericht in het Kompas van 22-11-2023 (zie 
afbeelding onder deze tabel) geeft onze fractie, in 
vergelijking met de op 14 december 2023 vast te 
stellen afvalstoffenverordening en de afval-
stoffenheffing, enkele (technische) vragen: 
Inwoners van onze gemeente kunnen in 2024 afval 
brengen bij de milieustraten van Waardlanden in 
alle betrokken gemeenten? 
 

Inwoners van onze gemeente kunnen ook in 2024 met hun milieupas gebruik maken 
alle milieustraten van Waardlanden. 



7. PvdA Vanaf 1 december 2023 zou daarvoor de milieupas 
vereist zijn. Hebben wij een besluit gemist, wat 
aan zou geven dat de milieupas niet per 1-1-2024 
vereist is, maar al per 1-12-2023? 

De maand december wordt gebruikt om het systeem en de toegang met de milieupas 
tot de milieustaat te testen. Vanaf 1 januari 2024 worden het aantal bezoeken aan de 
milieustraat per milieupas geregistreerd.  

8. PvdA Vanaf 2024 zou er 3 maal “gratis” afval 
aangeboden kunnen worden, waarna er betaald 
zou moeten worden. (“gratis” is betrekkelijk, want 
het valt toch onder de normale 
afvalstoffenheffing). 
Alleen in Vijfheerenlanden behoeft na 3 maal niet 
betaald te worden. Geldt dat ook voor inwoners 
van onze gemeente, of alleen voor inwoners van 
Vijfheerenlanden? 

De gemeente Vijfheerenlanden heeft besloten vooralsnog geen diftar in te voeren. 
Inwoners van Vijfheerenlanden hoeven dan ook niet te betalen voor een aantal 
afvalstromen na een 3e bezoek aan de milieustraat. 

9. PvdA De regel dat na 3 maal zou moeten worden 
betaald, is niet in de  afvalstoffenverordening en 
de afvalstoffenheffing terug te vinden en ook het 
daarvoor verschuldigde tarief is nergens te vinden. 
Is de verordening (nog) niet compleet, of klopt er 
niets van het artikel in Het Kompas? 
Graag hierover duidelijkheid. 

De tarieven voor een beperkt aantal afvalstromen die betaald moeten worden na een 
3e bezoek op de milieustraten vallen buiten de  afvalstoffenheffingsverordening. 

 
 


